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Protokół z posiedzenia Rady Rodziców przy 

Szkole Podstawowej nr 1 im. J. Piłsudskiego w Brwinowie 

z dnia 19 maja 2022r. 

 

Zebranie rozpoczęło się o godzinie 18:00 w siedzibie szkoły. Przewodnicząca Aneta Lisicka przedstawiła 

agendę spotkania, co stanowi Załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Na wstępie została sporządzona lista obecności Załącznik nr 2, na podstawie której stwierdzono 

kworum. W zebraniu uczestniczyło 21 osób. W zebraniu uczestniczyła również dyrektor szkoły, p. Anna 

Kurman. 

1. Na wstępie omawiane zostały wnioski i petycje uczniów zebrane na spotkaniu z samorządem 

szkolnym. Pani dyrektor na bieżąco omawiała poszczególne zagadnienia i/lub przeznaczała do 

wdrożenia w szkole. Poruszane były m.in. następujące tematy: grzyb na ścianach oraz rolety 

okienne w niektórych salach lekcyjnych, dostępność ręczników i papieru toaletowego w 

toaletach, pomoce dydaktyczne do matematyki, ławki na holu głównym, terminal płatniczy w 

automacie zakupowym, niska frekwencja niektórych nauczycieli i realizacja programu z tych 

przedmiotów, podejście nauczycieli do udziału w różnych programach edukacyjnych, aktywność 

związana z dniem dziecka. 

 

2. Skarbnik Rady Rodziców przedstawiła obecny stan finansów. 

 

3. Poruszony został temat nagród książkowych na koniec roku szkolnego w klasach 0-3 i propozycji 

ufundowania ich dla wszystkich uczniów. 

 

4. Podjęto decyzję o ufundowaniu upominków dla 22 uczniów (wyłonionych w eliminacjach), 

biorących udział w koncercie wokalnym, który ma się odbyć w dniu 10 czerwca 2022 r. 

Uchwałą Nr 10/2021_2022 podjęto decyzję o przeznaczeniu na ten cel kwoty 500 zł, z 

zastrzeżeniem, że Rada Rodziców nie posiada takich upominków, które mogą być przeznaczone 

na ten cel (należy zweryfikować stan magazynku). 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 

21 0 0 

 

5. Ustalony został termin i ramy czasowe balu ósmych klas – 13 czerwca, godzi. 16-22. 

6. Omówienie propozycji zakupów pomocy dydaktycznych zgłoszonych przez nauczycieli za kwotę 

kilkunastu tysięcy złotych. Propozycje mają być zweryfikowane z obecnym wyposażeniem sal 

dydaktycznych. 

 

7. Uchwałą Nr 11/2021_2022 podjęto decyzję o przeznaczeniu kwoty 12 tys. zł z rezerwą +3 tys. zł 

na zakup nagród książkowych oraz 8 przedpłaconych kart do salonów Empik dla najlepszych 

uczniów. 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 

21 0 0 
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8. Uchwałą Nr 12/2021_2022 podjęto decyzję o dofinansowaniu klas ósmych w kwocie 600 zł z 

przeznaczeniem na organizację balu w dniu 13 czerwca 2022 r. 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 

21 0 0 

 

9. Uchwałą Nr 13/2021_2022 podjęto decyzję o przeznaczeniu kwoty 12 tys. zł na doposażenie sal 

lekcyjnych pomocami dydaktycznymi, w tym dla dzieci sensorycznych. 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 

21 0 0 

 

10. Dyrektor szkoły zwróciła się z zapytaniem czy Rada Rodziców widzi potrzebę modyfikacji programu 

nauczanie w związku z pojawieniem się w szkole uczniów pochodzenia ukraińskiego. Dla 

wyjaśnienia p. dyrektor przedstawiła stanowisko Rady Pedagogicznej, z którego wynikało, że 

nauczyciele nie widzą potrzeby zmian. Rada Rodziców stwierdziła, że również nie widzi potrzeby 

takich zmian. 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 

0 21 0 

 

11. W związku z dobiegającą do końca kadencją stanowiska dyrektora szkoły, korzystając z okazji, pani 

dyrektor Anna Kurman podziękowała za współpracę i pożegnała się z obradującą Radą Rodziców. 

 

12. Na tym zebranie zostało zakończone. Wszystkie dokumenty powstałe podczas spotkania lub w 

efekcie głosowań zostaną podane do wiadomości Rady Rodziców i złączone do akt. 

 

Sporządził Jarosław Czyż 


